
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                  GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Rijeka, 22.09.2022. 
 
 

ZAPISNIK S 
 

38. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA CENTAR - SUŠAK 
od 22. rujna 2022. godine (četvrtak) u 19:30 sati u prostorijama mjesne samouprave, 

Ružićeva 14 

 
 
 

 Nazočni: Mirjana Vasić, Nives Borozan, Suada Šahini, tajnik MO Robert Baus 
 
Na početku sjednice predsjednica VMO utvrdila je kvorum i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Realizacija komunalnih prioriteta za 2022. godinu - informacija 
2. Razno 

 
Koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Zapisnik s 37. sjednice VMO je prihvaćen. 
 
AD 1) 
 
 Tajnik MO izvijestio je Vijeće o usmenim kontaktima s „Rijeka plus“-om vezano uz 
skoro predstojeće radove na komunalnim prioritetima MO za 2022. godinu i to: 

- A) Poboljšanje odvodnje oborinske vode u Ružićevoj ulici od k.br. 5 do k.br. 19, a za 
što je planirano 30.000,00 kn 

- B) Uklanjanje nepoželjne vegetacije na stijenskom pokosu u Ružićevoj ulici i ulici 
Račkoga za što je predviđeno 40.000,00 kn 

 
Za zahvat pod A) tajnik je obavijestio VMO da je od strane ovlaštenih osoba „Rijeka 
plus“-a i izvođača najavljen skori detaljniji uvid na terenu, ali da postoji procjena kako 
predviđena sredstva vjerojatno neće biti dovoljna za kvalitetno obavljanje zahvata. 
Na osnovu rečenog i po provedenoj raspravi, Vijeće je zaključilo kako bi se 
eventualno nedostajuća sredstva mogla iznaći iz zahvata uklanjanja nepoželjne 
vegetacije na stijenskom pokosu južno od zgrada u ulici Šetalište XIII divizijeod k.br. 
4 do k.br. 10 obzirom da je zbog neriješenih imovinsko-pravnih odnosa realizacija tog 
zahvata ionako upitna. 
 
Za zahvat pod B) tajnik je obavijestio kako je Rijeka plus sklopio ugovor s izvođačima 
koji na području grada rješavaju pitanje sanacije stijenskih pokosa, odnosno 
nepoželjne vegetacije na njima te se u skorije vrijeme očekuje i realizacija ovog 
prioriteta na području MO Centar-Sušak  

 
 



AD 2) 
 

Pod točkom razno Vijeće je zaključilo kako je potrebno poslati požurnicu 
gradonačelniku na upit o planovima Grada s Ružićevom ulicom nakon iseljenja „Plodina“, a 
koji je poslat 12. lipnja 2022. i na koji nije stigao nikakav odgovor. 

 
Predsjednica VMO je u 20:30 zaključila sjednicu 

 
 
 
 
Tajnik MO: 
Robert Baus                                                           Predsjednica VMO Centar - Sušak 

                Mirjana Vasić 
 
 
 
 
 
 
 
 


